
From:  
Sent: Thursday, June 30, 2022 10:00 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: На вниманието на: Иванка Благова, старши експерт в дирекция „Секретариат на СОС“ 

 

Здравейте,  

 

Пиша Ви относно приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за реда 

и условията за пътуване с обществения градски транспорт на територията на Столична 

община, приета с Решение № 178 по Протокол № 51 от 05.04.2018 г., доп. – Решение № 

490 по Протокол № 22 от 22.10.2020 г., в сила от 01.01.2021 г., изм. и доп. – Решение № 76 

по Протокол № 28 от 11.02.2021 г., в сила от 01.05.2021 г., изм. и доп. – Решение № 132 по 

Протокол № 30 от 18.03.2021 г., в сила от 26.03.2021 г., изм. и доп. – Решение № 400 по 

Протокол № 36 от 22.07.2021 г., в сила от 30.07.2021 г. 

 

Моля да се вземе предвид следното становище: 
 

  Звучи безумно да има билети на няколко цени. В Лондон цените за автобусите 

са £1.50 и в рамките на 60 минути може да се прекачваш колкото пъти искаш, без да 

бъдеш таксуван повторно. Ако съчетаеш с метрото ти се добавят едни £0.70 и си 

пътуваш безпроблемно. Още по-безумно звучи да има билет за метрото от 2 лв, 

който щял да бъде за туристите... Да ги прогоним ли се пробваме? Или пък искате 

самите столичани да се качат още повече в колите си и изобщо да не ползват 

градски транспорт, особено като се има предвид каскадиращата инфлация в 

момента. Ами, ако ми е изтекла картата току-що, нямам време да си я заредя, 

турист ли се явявам в очите на Столична община, че да плащам 2 лв, като се има 

предвид, че пътувам всеки ден с метрото?  

 Билетите за време отново са безумни - направете ги за 60 мин, да може да се 

прекачваш на всички линия, независимо дали са наземни или метро и това е - какво 

толкова има за чудене. Тогава билет от 2 лв може да бъде аргументиран.  

 Махането на картата за един месец е поредното безумие - вярно, аз пътувам с 

карта за цялата градска мрежа за цялата година - излиза по-евтино, факт. Обаче 

знам, че работата и ежедневието ми изискват да пътувам всеки ден, затова и съм си 

закупил карта за една година. Ако съм в София за един месец и ми трябва карта 

само за един месец? От къде накъде ще плащам за една година?  

 Друго адекватно предложение е да се премахнат хартиените билети изцяло и 

всеки да пътува с карта, която да може да се изкарва от всяка станция на метрото, 

както е в Лондон. Взимаш си картата, ако искаш я пълниш с пари и си плащаш по 

метода pay-as-you-go или си зареждаш за наземен транспорт или метро, или цяла 

градска и си пътуваш. Обаче трябва да има за месец, за три, за шест или за година. 

 Ако толкова се налага да се събират допълнително пари за бюджета на ЦГМ - 

премахнете някои от шефовете и слейте някои от всичките главни дирекции, както 

„Спаси София“ казват и така ще се съберат тези пари.  

 

mailto:i.blagova@sofia.bg


С благодарност за вниманието, 

Филип Гюров  

 


